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Møde den: 23. september 2013 

1443-340 Arts Videolink 

UVA/EKA-båndmøde 

 

Til stede: Mariann Holmslykke (MAR), Mette Dremstrup (MD), Sarah B. 
MacIntyre (SBM), Solveig Sannem (SOS), Søren Anker Andersen (SAA), There-
sa Albøge Laursen (TAL til stede til punkt 2.1) 
Fraværende: Sissel Johansen (SRJ) 
Referent: Birgit Andersen (BAN) 

REFERAT

1. Godkendelse af dagsorden 

Tilføjelser? 

 
2. Drøftelsespunkter 

- Gennemgang af UVA/EKA backlog listen, hvilke emner skal leve videre? 
v/SBM 
- Emnemanchetten ’Emne Søg på UVA-kode i kursuskatalog’ til godken-
delse v/SAA 
- Indstilling til eksamenshåndtering v/SBM. 
 

3. Opfølgningspunkter 

- Status på eksamenssystem og undervisningsplanlægningssystem v/MD 
og SBM  
- Opsamling fra de sidste to UVA/EKA-båndmøder v/BAN 
 

4. Orientering fra 

- Det tværgående bånd for uddannelse 

- Dialogforum 

- SNUK-båndet 

- VEST-båndet 

- UJS 

- Driftsenheden 

- Andre?  

 

5. Siden sidst i afdelingerne 

 

6. Pipeline 

- Opfølgning på båndseminaret samt båndkommisorium 
- Emnemanchet omkring eksamenssnyd v/SBM. 
Dato for behandling er ikke fastsat. 
- Emnemanchet om dumpeudsøgning på tværs af fakulteter (sidefag) 
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v/SBM 
Dato for behandling ikke fastsat. 
- Emnemanchet om samarbejde på tværs af hovedområder til undervis-
ningsplanlægning v/SBM 
Dato for behandling: 30. sept. 
- Indstilling om regel 159 v/SOS 
Dato for behandling: 7. okt. 
- Emnemanchet AU ID bør være usynligt på såvel udskrifter som skærm-
billeder v/MAR 
Dato for behandling ikke fastsat. 
 

7. Forslag til dagsorden for næste møde 

 

8. Eventuelt 
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1. Godkendelse af dagsorden 

 
Dagsordenen blev godkendt, uden tilføjelser. 
 
2. Drøftelsespunkter 

Gennemgang af UVA/EKA backlog listen, hvilke emner skal leve videre? 
v/SBM 
 
SBM havde før mødet fremsendt et excel-udtræk af den gamle UVA/EKA-
backlog, med farvemarkering af SBMs forslag til hvilke emner der bør 
fortsætte (15 stk.), hvilke der måske skal fortsætte (5 stk.) og hvilke der er 
løst/uaktuelle (26 stk.).  
 
Båndet anvendte en time på i fællesskab at gennemgå ca. halvdelen af 
emnerne fra den gamle backlog. På næste UVA/EKA-møde d. 30. sep-
tember afsætter vi endnu 1 time til at gennemgå de resterende emner. 
 
For de emner, der skal videreføres, blev der kort noteret status, priori-
tet/kritikalitet samt hvem der udfærdiger en emnemanchet. Emneman-
chetterne vil blive udarbejdet efterhånden som de anførte ansvarlige kan 
afse tid hertil – i rækkefølgen de højest prioriterede emner først. 
 
Nogle emner omhandler ”blot” tydeliggørelse af best practise for en given 
arbejdsgang. Der skal dog stadig udformes en emnemanchet hertil. Skal 
der udarbejdes en NAV-seddel for en arbejdsgang, kan der samtidigt bli-
ve optaget en videosekvens, der illustrerer best practise. Birgitte Schrøder 
i STADS&EDDI supporten har eksperimenteret hermed og har tidligere 
optaget 3 videosekvenser - til anvendelse i HIH og IHA konverteringspro-
jektet. Disse blev meget positivt modtaget. 
 
Emnemanchetten ’Emne Søg på UVA-kode i kursuskatalog’ til godken-
delse v/SAA 
 
De tre ekstra punkter på emnemanchet-skabelon ver 0.2 er blevet tilføjet 
i denne konkrete emnemanchet. Emnemanchetten har været til behand-
ling i SNUK-båndet, og er klar til behandling i Driftsledelsen på ons-
dagsmødet i denne uge. 
 
Indstilling til eksamenshåndtering v/SBM. 
Der blev givet input med mindre præciseringer til indstillingen omkring 
eksamenshåndtering. SBM finpudser og fremsender indstillingen til 
BAN, der sender indstillingen til høring i SNUK-båndet på næste ordinæ-
re SNUK-møde – mandag d. 7. oktober. Herefter sendes indstillingen til 
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høring i chefgruppen og derefter videre til Dialogforummet.SBM udfær-
diger en lille følgeskrivelse til SNUK. 
 

3. Opfølgningspunkter 

 
Status på udbudsprojektet vedr. digitalt eksamenssystem v/MD: 
Båndet er bekymret for hvorvidt bedømmelseskomiteen er tilstrækkelig op-
mærksom på to forhold: 

1. at tidsplanen er så snæver, at der sker et væsentligt kvalitetstab i for-
hold til det arbejde universiteterne skal forberede til udbyder, hvis fo-
kus allerede nu er på krav til produktet frem for krav til relationen 
mellem udbyder og kunde. Et fokus på produktet på nuværende tids-
punkt, vil præge resten af processen, så vi kun får, hvad vi beder om, 
og ikke hvad vi gerne vil have.  
 

2. på baggrund af erfaringerne fra STADS samarbejdet er det væsentligt, 
at vi sikrer, hvordan samarbejdet mellem AU og udbyder skal fungere. 
Hvordan sikrer vi agil videreudvikling og tilpasning af produktet, og 
hvad er forventningerne til AU i relation hertil? Båndet anbefaler, at 
styregruppen sikrer sig, at AU som kunde ikke skal tilpasse egne vide-
reudviklingsønsker og behov til evt. andre kunder (universiteter). 
Herunder også at udbyder giver et billede af, hvilke potentielle om-
kostninger der vil være i forbindelse med at udvikle nye løsninger på 
fremtidige udfordringer, eller udfordringer vi støder på undervejs i 
implementeringen og senere i driften. 

 
Status på undervisningsplanlægningssystem v/SBM: 
SBM er i dialog med projektleder Tomas Lajer om indmelding til budgetfor-
handlinger (2014-16) samt om strategi for det videre arbejde i projektet. Det 
er aftalt, at TL hurtigst muligt og inden årets udgang får sat gang i processen 
med at forberede et fælles system, bl.a. ved at igangsætte en procesafklaring 
(arbejdsgange) og en afklaring af det mest oplagte systemmæssige potentiale 
(markedsundersøgelse på andre universiteter). 
 
Opsamling fra de sidste to UVA/EKA-båndmøder v/BAN 
Vi nåede ikke dette punkt på mødet, men nedenfor kommer i stedet hvad jeg 
ville have informeret om på mødet af diverse informationer. 
 
• Der er nedenstående emner til Dialogforums-mødet d. 30. september, dags-

orden udarbejdes mandag d. 23. sept.  

• Fremdriftsreformen/SU-reformen 

� Konsekvenser af SU-reformen 

� Praktiske og systemmæssige afsmitninger 

� Studieordninger 

AU har ca. 1600 studieordninger, men heraf har 1000 under 

10 studerende 
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� STÅ-Information 
Diskussion af et forslag, der går på at udvide netop de må-
nedlige AKKUM-tællinger, der er mest stabile fra år til år 
(april, juni og september), med en række oplysninger og 
informationer der gør det muligt på fornuftlig vis at knytte 
dem til budgetprocesserne 

� Årshjul 
Hvad påvirker forretningen lige her-og-nu, lukkeperiode 
for STADS, Syllabus planlægningssystem, Fremdriftsre-
formens påvirkning af tilmeldinger, etc. 

• Første dag i STADS lukkeperioden vil Tina - via STADS&EDDI supportens ny-

heder - publicere en nyhed der opsummerer/forventningsafstemmer over-

for brugerne hvad man ikke kan i lukkeperioden. 

• Vigtigt! Båndmedlemmerne bedes informere direkte og personligt til ALLE 

jeres studieadministrative medarbejdere - hvad kan man / hvad kan man ik-

ke i STADS lukkeperioden. Erfaringerne fra sidste konvertering var at ikke al-

le medarbejdere læser/forstår den information, der bliver sendt rundt. Alt 

hvad der registreres på PROD KOPI skal genindtastes efter lukkeperioden – 

derfor skal registreringer verificeres med afsnitslederen inden indtastning. 

• Afmeldingsformularen til anvendelse i lukkeperioden er udarbejdet og klar. 

Udmeldelses- og orlovsformularer tager optagelsen v/Jette Loll og Maia Jen-

sen sig af. 

• Citrix (Bevisløsningen)s status i lukkeperioden er at Citrixløsningen peger 

over på STADS KOPI. 

• Fire UVA/EKA båndreferater er sendt til Mikkel Madsen. Der arbejdes på at 

etablere en abonnementsordning i Driftsenheden til at understøtte informa-

tionsformidlingen. 

• Båndreferat fra d. 9. sept. er sendt til VEST-båndet v/Gitte Viftrup 

• Review af Studerendes Rammer er aflyst. Baggrunden for aflysningen er, at 

prisestimaterne fra leverandøren (CGI) afviger så voldsomt fra det forvente-

de, at arbejdet indtil videre er stillet i bero af UMIT (STADS Sekretariatet). 

Høringsmaterialet er således ikke fremsendt fra UMIT endnu. Ny tidsplan af-

ventes. Del 2 af Studerendes Rammer kommer først i 2014. 

• Tina har bedt AU IT Support oprette en fælles postkasse til de to bånd – 

driftsbånd@au.dk. Med en fælles postkasse skal en afsender af materiale til 

behandling i båndene ikke tage stilling til om materialet skal sendes til det 

ene eller det andet bånd. Det vurderer driftskoordinatorerne i fællesskab. 

Tina, Birgit og Helle får adgang til fællespostkassen. 

• PRODFORRETNING bliver sandkassemiljø i STADS lukkeperioden. Der bliver 

tale om et virtuelt miljø med max 10 – 15 samtidige brugere. Ole Kristian vil 

optimere performance (memory mv.) bedst mulig. PROD KOPI kører på en 

fysisk maskine, som har fuld vanlig PROD-kapacitet. 

• Version 0.2 af emnemanchet-skabelonen er distribueret til begge bånd, 

samt til samtlige medarbejdere i Driftsenheden. For Optagelse og Driftsse-

kretariatets vedkommende distribueres via de respektive afsnitsledere. Em-
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nemanchet-skabelonen er ligeledes fremsendt til AU IT via Birte Hestbæk på 

foranledning af et konkret behov for at indmelde et emne til vurdering og 

prioritering i båndene. Nærmere herom senere. 

 
4. Orientering fra … 

 
Vi nåede ikke at behandle dette punkt. 
 

5. Siden sidst i afdelingerne 

 

Vi nåede ikke at behandle dette punkt. 
 

6. Pipeline 

 

Kommentar til emnemanchetten vedr. at AU Forskning & Talent ophører 
med at indskrive Ph.d.-studerende i STADS: Kan Talent egenrådigt be-
slutte at stoppe? 
 

Emnemanchetten vedr. eksamenssnyd: Christin Jensen og Mikkel Mad-
sen arbejder på sagen. 
 

7. Forslag til dagsorden for næste møde 

 

Følgende emner kommer på dagsordenen næste gang: 
- Gennemgang af de resterende emner på gl. UVA/EKA backlog (1 time) 
v/alle 
- Emnemanchet om samarbejde på tværs af hovedområder til undervis-
ningsplanlægning v/SBM 
- Opfølgning på båndseminaret samt bearbejdning af båndkommissorium 
v/BAN og SRJ 
 

8. Eventuelt 

 
Driftskoordinatorerne overtager administration og håndtering af båndenes 
fællesdrev. SOS har fremsendt de relevante oplysninger i relation hertil – til 
BAN. 


